
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 922
van ANNICK DE RIDDER
datum: 23 maart 2018

aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

De Lijn  -  Abonnementen, tickets en dagpassen

Met de komst van het ReTiBo-systeem kan VVM De Lijn de reizigersstromen beter in 
kaart brengen en dus weten waar en wanneer reizigers gebruikmaken van het openbaar 
vervoer. Dit was in het verleden niet mogelijk en de meeste tellingen waren daarom 
forfaitair en slechts schattingen. Het vervoerbedrijf kan door het ReTiBo-systeem 
werkelijke reizigerscijfers rapporteren. 

In afwachting van de eerste rapportering van werkelijke reizigersaantallen die na het 
tweede kwartaal 2018 verwacht wordt, verneem ik alvast graag het volgende van de 
minister.

Kan de minister een overzicht bezorgen van het aantal verkochte abonnementen/aantal 
verkochte tickets/dagpassen in 2017? 



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD
op vraag nr. 922 van 23 maart 2018
van ANNICK DE RIDDER

Voor de evaluatie en de toelichting van het jaarverslag, inclusief cijfers, betreffende De 
Lijn over het jaar 2017 verwijs ik naar de geplande behandeling in de bevoegde 
commissie. Deze is vastgelegd op 12 juli ek. .


